



**ИНТЕРНАЦИОНАЛДАНДЫРУ
ЖӘНЕ РЕКРУТИНГ КЕҢСЕСІ**

050040, Алматы қаласы, әл-Фараби даңғылы, 71.
Телефон: + 7 (727) 377-33-33, ішкі 1395,1999.
Тел.: 8 775 911 47 63
www.farabi.university,International@kaznu.kz

**INTERNATIONALIZATION
AND RECRUITING OFFICE**

050040, Almaty, al-Farabi ave., 71.
Telephone: + 7 (727) 377-33-33, ext. 1395,1999.
Tel.: 8 775 911 47 63
www.farabi.university,International@kaznu.kz

№ 20-06-01-09/3163

20.01.2025

**To the representative of the company
LLP "ER QYRAN"**

**Non-Profit Joint-Stock Company "Al-Farabi Kazakh National University"
Almaty, Republic of Kazakhstan, Clarify that:**

1、LLP "ER QYRAN" (including its Chinese subsidiaries: QISISILU Education Travel (Shanghai) Study Abroad Service Co., Ltd., and Aipinyou Technology Co., Ltd.) is the sole authorised recruitment agency for the Chinese region. No other company has been authorised. Any disputes between students and unauthorised intermediaries are unrelated to Al-Farabi Kazakh National University.

LLP "ER QYRAN" (包含其中国公司: 奇思丝路游学(上海)出国留学服务有限公司, 爱品优科技有限公司)是中国区唯一的授权招生代理。其他任何公司, 都没有获得授权, 学生与非官方中介之间的纠纷, 均与哈萨克国立大学没有任何关系。

2、Scope of Authorization:

- **Assisting the university in establishing partnerships with well-known Chinese universities.**

帮助学校与中国知名大学建立合作

- **Acting as the official representative to release promotional content, enhancing the university's brand visibility.**

作为官方代理发布学校品牌宣传内容, 提升学校知名度

- **As the sole authorised agency, helping students prepare and submit application materials.**

唯一授权公司帮助学生代为准备及提交申请材料

- **Assisting in notifying and organising student interviews and facilitating contract signing.**

帮助通知和组织学生面试, 签署合同

- **Helping students pay tuition fees.**

帮助学生缴纳学费

- **Assisting students in obtaining invitation letters required for visa applications.**

帮助学生获取邀请函

**Deputy Director of Internationalization
and recruiting department**



R.Utegenov